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Jeg er sterkt imot det nye friluftsområdet. 
 
Er vi ikke enig om at vi må slutte med å kaste alt i vannet, grunnet forurenser av fjorden. 
Kan vi ikke heller ha steinmassene på land, bruke det til lettere tilkomst til toppene vi har i Bærum. 
Vi har ett unikt område som er naturlig skapt og helt unikt, la oss beholde det til rekreasjon og glede. 
Vi har nok av badeplasser  
 
Mvh Solfrid Ersland 
Arnstein Arnebergs vei 4 
1366 Lysaker. 


